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JednaniASFaVU3LL2012

pfitomni: Mgr. Barbora Lungova, prof. Tomas Ruller, MgA. Tomas Hruza, MgA. Tomas Hlavenka,
BcA. Katefina Soudkova, BcA. David Vasina
host: MgA. Milan Houser
nepfitomni: ing. Jan Krnac, BcA. FilipSmetana
omluveni: PhDr. Kaliopi Chamonikola, PhD., MgA. Filip Cenek, MgA. Tomas Lahoda, Ondfej
Merta
Program jednani:
1. Schvaleni programu Mgr. Lungova
2. Schvaleni zapisu Mgr. Lungova
3. Volby do AS FaVU VUT v Brne , Mgr. Lungova
4. Cerpani investicnich prostfedku Mgr. Lungova
5. Zprava o cerpani investicnich prostfedku, ing. Krnac
6. Rozpoctova pravidla pro rok 2012, ing. Krnac
7. Zprava ze zasedani z AS VUT v Brne, MgA. Hruza, MgA. Klimova, Mgr. Kofinkova
8. Zprava o cinnosti FaVU VUT v Brne, MgA. Houser
9. Zvefejnovani lidaju, Mgr. Lungova - diskuse
10. Archiv AS FaVU VUT - MgA. Lungova
11. Dodatek c. 1. k Jednacimu f adu Umelecke rady FaVU VUT v Brne, MgA. Houser
12. Schvaleni clenu Disciplinarni komise FaVU VUT v Brne, MgA, Houser
13. Stanoveni nasledujiciho terminu a programu AS FaVU VUT v Brne, Mgr. Lungova
14. Ruzne

1. Schvaleni programu, MgA. Lungova:
Hlasovani: Pro 6, proti 0, zdrzel se 0. Program schvalen beze zmen.

2. Schvaleni zapisu z 11.1.2012, MgA. Lungova
Hlasovani: pro 5, proti 0, zdrzel se 1. Zapis schvalen.

3. Volby do AS FaVU v Brne, MgA. Lungova
MgA. Lungova pfipomina, ze dnesnim dnem zacina bezet Ihuta pro podavani navrhu na
kandidaturu. Rovnez upozorfiuje na nutnost svolat shromazdeni akademicke obce.
Usneseni c. 1: AS FaVU svolava setkani akademicke obce na 15.2. 2012 v 11.00 do mistnosti 201
naUdolni 19.
Hlasvani: Pro 6, proti 0, zdrzel se 0 Usneseni bylo pfijato.
Dekan MgA. Houser si uvedomil, ze od 10.00 ma oponentni fizeni ohledne FRVS. Senatofi se
domnivaji, ze ucast dekana na setkani akad. obci je nutna a pristupuji tedy k revizi usneseni:
Revize usneseni c. 1: Setkani akademicke obce se posouva o hodinu pozdeji, bude tedy 15,2.
v 12.00 v mistnosti 201 na Udolni 19.

Hlasovani: Pro 6, proti 0, zdrzel se 0. Usneseni bylo pfijato.
Program zasedani bude schvalen na pfistim zasedani AS.

4. Cerpani investicnich prostredku v roce 2011, MgA. Lungova
MgA. Lungova kontaktovala extemi auditorku, se kterou vyse uvedenou problematiku konzultuje.
Auditorka je zatim ve fazi studia vefejne dostupnych dokumentu. Pfedbezne upozorfiuje na
nedodrzovani Statutu ve cl. 27 odst. 2 (terminy pfedkladani pravidel hospodafeni a zpusob
hospodafeni do schvaleni pravidel) - die jeji interpretace by mel dekan kazdy mesic pfedlozit navrh
a do jeho schvaleni by mela fakulta hospodafit podle puvodniho navrhu snizeneho o 10%. MgA
Lungova se domniva, ze je tfeba dofesit formulace ve Statutu a sladit jej v tomto bode s praxi, kdy
se hospodafi podle pravidel z pfedesleho roku, nikoliv podle 90% vydaju nove pfedlozeneho
navrhu, jak (ponekud nejasne) pravi Statut. Auditorka dale upozorfiuje na format Vyrocni zpravy o
hospodafeni - figuruji v ni irelevantni udaje (detailni rozpocet nakupu kancelarskych polozek),
naopak relevantni chybi (tabulkove casti). FaVU by mela dodrzet format zpravy dany MSMT.
MgA. Lungova zada senatory o schvaleni vyhotoveni pisemneho posudku k problematice cerpani



investic externim auditorem. MgA. Houser se dotazuje, jestli ma na tyto procedury AS FaVU
finance a chce znat duvod, proc neoslovuje v otazce konzultace zamestnance VUT. MgA. Lungova
volbu externich expertu obhajuje zajmem o nezavisle a nezaujate posouzeni situace. Na otazku
fmanci odpovida, ze v minulych letech AS FaVU disponoval fondem ve vysi 30 000, ktery byl
urcen prave za timto ucelem. Doposud nebyl nikdy vyuzit, pouze v minulem roce byl ze dvou tfetin
vycerpan, ale za ucelem vyplaceni odmen komisafum a studentum, ktefi se podileli na organizaci
voleb do AS VUT. Dale upozorfiuje dekana na skutecnost, ze dekanat je z defmice Statutu povinen
chod senatu zajisf ovat.
Usneseni c.2: AS FAVU si necha udelat pisemnou konzultaci externim auditorem v otazce cerpani
investicnich prostfedku v roce 2011.
Hlasovani: Pro 5, proti 0, zdrzel se 1. Usneseni bylo pfijato.
Dale se dekan pta, proc se AS FaVU zaobira problemem cerpani investic bez pfedchoziho schvaleni
az v tomto roce, kdyz doposud praxe byla vzdy takova, ze se finance schvalovaly az ex post. MgA
Lungova pfipomina, ze jiz na zasedani AS FaVU VUT 29.6. 2011 senatofi zadali dekana, aby
pfedlozil navrh cerpani investicnich prostfedku, coz se stalo az na jejich opakovanou urgenci
pisemne v prosinci.
Dekan dale uvadi, ze penize z rozvojoveho projektu, ze ktereho kupoval cast vybaveni, ktere

pozadovala jednotliva pracoviste, prisly az v prosinci. MgA. Lungova upozorfiuje na fakt, ze zde se
ale nejednalo o prostfedky z FRIMu - o jejich rozdeleni kolegium dekana hlasovalo jiz v polovine
fijna. Dekan pripomnel, ze pokud senatofi chteji vedet, jake konkretne materialove vybaveni pofidil
pro jednotliva pracoviste na zaklade jejich pfedeslych pozadavku, maji zadat o zvefejneni
hospodafeni s prostfedky z RP vsechny fesitele. MgA. Lungova doporucuje tento pfehled uvest ve
vyrocni zprave.
Usneseni c.3: AS FaVU VUT zada tajemnika, aby soucasti Vyrocni zpravy o hospodafeni za rok
2011 byl pfehled vsech fesenych rozvojovych projektu vcetne struktury polozek a jejich cerpani.
Hlasovani: pro 5, proti 0, zdrzel se 1. Usneseni bylo pfijato.
5, 6 z duvodu nepfitomnosti ing. Krnace vypusteny

7. Zprava o cinnosti AS VUT a cinnosti ekonomicke komise, MgA Hruza
AS VUT schvalil zadost kvestora Ing. Kotka o cerpani uveru do maximalni vyse 450 mil Kc na
dofmancovani investicnich akci VUT v Brne v letech 2012-2015. Tedy i na dofmancovani vystavby
nove budovy FaVU. Dale kvestor Ing. Kotek informoval o ,,vytvofeni rezervy na pfipadne
odstraneni tvrdosti vypoctu pfislusne vyse pfispevku". Melo by jit o fond, z ktereho by FaVU
mohla cerpat nahradou za zruseni interniho navyseni koeficientu pro FaVU. Vyse fondu by byla cca
10 mil., a dale Ing. Kotek informoval, ze vedeni FaVU pfi sestavovani fakultniho rozpoctu bude
pfedem vedet s jakou castkou z vyse zmineneho fondu muze pocitat.
EK AS VUT intenzivne projednava ,,Pravidla rozpoctu VUT 2012".
Dale pfedseda AS VUT Hanacek informoval o schuzce pfedsedu senatu s ministrem Dobesem.
Schuzka skoncila po pulhodine bez zasadnich vysledku.
Senatofi AS FaVU diskutovali o torn, ze je zadouci do problematiky reformy navrhovane MSMT
vice angazovat studentskou obec. Senator Hruza apeluje na zastupce studentske komory v AS
FaVU aby se i studenti FaVU aktivne zapojit do pfipravovanych studentskych akci.

8. Zprava dekana o cinnosti FaVU
Dekan informoval senatory o probihajicich pfipravach pro projektovou dokumentaci k vystavbe
nove budovy FaVU - stavebni technik a statik zpracovavaji podklady, do konce unora nebo bfezna
by mela byt vyhlasena architektonicka soutez, VUT bude financovat celou pfipravnou fazi. Senator
Ruller se dotazuje, kolik bude platit FaVU? Dekan odpovida, ze pfipravnou fazi hradi rektorat,
MSMT uvolni prostfedky az v momentu, kdy jiz bude mozne stavbu zacit realizovat. Dekan se
rovnez pokusi dohodnout, aby parametry objemu budovy odpovidaly parametrum, ktere byly
navrzeny na objekt na Ponave, a to s pfihlednutim k faktu, aby byl provoz objektu financne
udrzitelny. Senator Hruza upozorfiuje, ze v dokumentu ^ktnalizace Programs dobudovdni
wfrastriiktury VUT v Brne v obdobi 2009 - 2075 " figuruji cisla vztahujici se k variante ,,Pod
Palackeho vrchem" z roku 2007. Dekan odpovida, ze tento dokument nyni poznamkuje a pfipadne



rozpory upravi v souladu s aktualnim zamerem.
Dale zpracoval aktualizaci Dlouhodobeho zameru, odkud jiz jsou vyskrtnuty vsechny stare varianty
lokalit budouci budovy FaVU. DZ je dale nove doplnen o napf. zfizeni edicni cinnosti a
konstituovani sbirky del studentu a absolventu. Dekan upozornuje na dulezitost edicni cinnosti -
pfinese fakulte RIVove body.
Dekan dale informoval senatory o zaslani zadosti o zvyseni koeficientu pro FaVU VUT v Brne,
kterou poslal s rektorem . Zaroven se pozastavil nad faktem, ze v minulosti tak pfed tim ani vedeni
skoly ani fakulty nikdy neucinilo.

9. Zverejnovani informaci, MgA. Lungova.
MgA Lungova otevira diskusi k tematu zvefejnovani udaju o uvazcich akademickych

pracovniku a dokumentu - napf. rozpoctovych pravidel a jinych dokumentu, ktere projednaval senat
(souvisi s archivem senatu). V otazce uvazku uvedla pfiklad JAMU, ktera ma na svem webu
akreditacni materialy vcetne listin vsech pedagogu, kde je uvedena i vyse jejich uvazku. Vzhledem
k diskusim, ktere se na zasedanich AS FaVU s dekanem vedou jiz od jara, upozornuje na fakt, ze
velikost uvazku z logiky veci patrne nebude uplne osobni udaj, jak AS FaVU VUT pfesvedcoval na
jafe 2012 dekan, a zada proto, aby velikost uvazku jednotlivych pracovisf byla zvefejnena,
napfiklad ve struktufe fakulty, jak navrhoval na jafe jiz senator Cenek. Dekan odvetil, ze velikost
uvazku nechtel zvefejfiovat na doporuceni Ing. Suchanka z personalniho oddeleni VUT, ktery
upozornil na mozne pravni zadrhele, ktere by mohly nastat po jejich zvefejneni. Prohlasuje, ze se
zvefejneni velikosti uvazku v navrhovane forme nebrani. Dale se pta, proc chce AS FAVU znat
velikosti uvazku na jednotlivych pracovistich. Prof. Ruller odpovida, ze naFaVU, nebof je malou
fakultou, byly a mely by zustat soucasti struktury, protoze vyrazne souvisi s hospodafenim s
financnimi prostfedky. MgA. Lungova dale otevira diskusi nad typy dokumentu, ktere maji byt k
dispozici vefejnosti. Tato problematika souvisi s archivem senatu: kdo by mel mit do nej pfistup a k
jakym dokumentum. Dekan se domniva, ze napf. akreditacni materialy (obzvlaste doktorskeho
studijniho programu) by nemely byt ani vefejne, ale ani distributovatelne v elektronicke podobe,
protoze jsou soucasti know-how fakulty. Senator Ruller navrhuje, ze by mohl byt funkcni model
nekolikastupfioveho pfistupu, podobne jako na webu VUT. Dekan upozornil senatory, ze
zpracovani archivu je casove velmi narocne a pani Jana diLenardo nema tuto cinnost moznost
behem akademickeho roku vykonavat; zkompletovani archivu je mozne pouze pfes prazdniny a
melo by byt financne ohodnoceno z rozpoctu AS FaVU.
10 archiv AS FAVU - viz vyse

10. Dodatek c.l k Jednacimu fady UR, pfedklada MgA. Houser, pfedkladaci Ihuta bezi od
9.11.2011

Senator! k dodatku nemaji vyhrady.
Usneseni c.4: AS FaVU schvaluje Dodatek c.l.
Hlasovani: Pro 5, proti 0, zdrzel se 1. Dodatek schvalen.

11. Slozeni Disciplinarni komise, predklada MgA. Houser.
Usneseni c.5: AS FaVU VUT pfijima navrh dekana na slozeni Disciplinarni komise, zacina bezet
zkracena dvoutydenni Ihuta.
Pro: 6, pro 0, zdrzel se 0.

12. Termin nasledujiciho zasedani AS FAVU VUT: 15.2. 2012 v 10.00 naUdolni 19. vBrne,
mistnost bude upfesnena v pozvance.

Hlasovani: pro 6, proti 0, zdrzel se 0. Termin pfijat.
Zapsala Lungova


